
 

Zápis DR pro VH ČSRU  konané dne 11.05.2014 v Praze. 
 

 DR se sešla od svého zvolení na MVH v Brně 2 x. Na první schůzce si jasně 

stanovila priority své činnosti. Tím je převážně kontrola významných akcí 

pořádaných v rámci ČSRU . Vybrány jsou následující akce pro letošní rok 2014. 
 

 Kotrola skladování inventura 

Akce sedmičky 28.06.2014 Říčany 

U20 (Brno,Vyškov) konec srpna 

Jedna z akcí reprezentace podzimu 

Bude průběžně aktualizováno. 

 

Hned při druhé schůzce byla provedena kontrola letošní inventury skladu 

ČSRU. DR neshledala závažnějších problémů vše proběhlo dle platných 

směrnic. Jen DR doporučuje  VV aby připravil manuál, ve kterém by byly 

jednoznačně určeny povinnosti kustoda každého realizačního teamu při 

přebírání i vrácení dresů ze/do skladu ČSRU. 
 

Dále na MVH v Brně, na které president Unie seznámil delegáty  

se svým pojetím řízení ČSRU, které logicky vyzněl ve prospěch  

sedmičkového rugby jako nového sportu olympijského. DR vznesla dotaz   na 

generalitu  (president+VV) zda byl navázán užší kontakt s vedením ČOV a zda 

už došlo k nějakému jednání. Bude zodpovězeno na VH. 

 

DR se seznámila se zprávou o prověrce účetní závěrky a výkazu zisku a ztrát, 

oboje k 31.12.2013 provedenou auditorskou společností Direct Economy,a.s. ve 

které konstatuje, že není nic co by vedlo k domněnce, že vyžádané a předložené 

materiály ČSRU by neposkytovaly věrný a poctivý obraz v souladu s českými 

předpisy. Tento závěr je dobrou zprávou do budoucna. 
 

         V Zlíně  27.5.2014 

 

 

za DR Josef Iž                                                                                                      


